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From: 5.1.2e

Sent: Fri 4/24/2020 4:05:03 PM

Subject: FW: Beoordelen plannen hetvatten topsport - Protocol Hockey
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De eerste!

From: JE @erasmusme.nl>

Sent: vrijdag 24 april 2020 17:57

SEM @erasmusme.ni>; [IEG EEE @ orasmusme.nt>; [IESE
@rivm.nl>

SE coc; IEE SEE © ocr ni

Subject: Beoordelen plannen hetvatten topsport - Protocol Hockey

Beste collega’s,

Bij deze het eerste protocol wat ter beoordeling bij ons ligt. NOC*NSF voert een eerste screening uit op een

protocol om te beoordelen of bovengenoemde informatie in het protocol is opgenomen. Deze screening wordt

Uitgevoerd door (back up INEIEKECNNN), en IEEE
infrastructuur.

Een protocol moet minimaal de volgende informatie bevatten:

¢ Welke topsportfaciliteit(en);
¢ Welke topsportprogramma’s;
¢ Aantal sporters en coaches (namen en rugnummers in bijlage of separaat) per topsportprogramma en per

topsportfaciliteit;

Wijze waarop afstemming heeft plaatsgevonden met topsportfaciliteit;
Hoe de naleving van RIVM richtlijnen wordt gerealiseerd;
Welke persoon de naleving van de RIVM richtlijnen controleert;
Wat is het aantal sporters en begeleiders per trainingssessie;
Gebruik en desinfectie van sportmaterialen en (s&c) apparatuur.

Als na screening blijkt dat een protocol voldoet wordt protocol ter advisering aan het ons voorgelegd.

Het verzoek aan ons is om er vanuit de eigen expertise naar te kijken en een oordeel te vellen of het veilig,
haalbaar en volgens de richtlijnen is. Als jullie dit oordeel aan mij terugkoppelen, maak ik er een verslag van

en koppel ik dit terug aan jullie en met NOC*NSF.

Er zijn bij de beoordeling van een protocol meerdere uitkomsten denkbaar:
- Geen opmerkingen
- Een aantal punten moeten verduidelijkt worden, wat we met ‘tips’ van ons kunnen doen. Het protocol

wordt door NOC*NSF aangepast, en als de aanpassingen naar wens zijn wordt het goedgekeurd.
- Het protocol voldoet niet aan de eisen. Dit wordt teruggekoppeld aan de bonden. Zo nodig hebben we

overleg met behulp van Microsoft Teams.

Als een protocol wordt goedgekeurd door ons zal er een officieel schrijven volgen.

Mochten er vragen of opmerkingen zijn over de procedure hoor ik het graag! 1k zal de protocollen zodra ik ze

heb doorzetten.

Wat betreft het eerste protocol:
* Er is nagedacht over voldoende afstand houden op het veld.

« Er is nagedacht over veilige routes van en naar het veld.

= Eris nagedacht over omgang met materialen.

NB: hoe gaat er gereinigd worden = dit kan een algemeen advies worden.

« Eris nagedacht over wat te doen met symptomen en hoe het transmissierisico kan worden verkleind.

NB: Advies om afkapwaardes van de temperatuur te geven.

NB: Wanneer mag iemand die klachten heeft gehad weer sporten? Dit kan bij medisch worden toegevoegd.
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Wat mij betreft ben ik vanuit mijn expertise op de 3 punten na akkoord met de invoering van dit protocol. Deze

3 punten kunnen als tips worden meegegeven, want deze informatie is te vinden in de richtlijnen en hoeft niet

tot afkeuring te leiden, omdat dat het proces erg zou vertragen.

Ik zie graag jullie op en aanmerkingen tegemoet.

Met vriendelijke groeten,
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